
 

 

Obec Muránska Dlhá Lúka 
_________________________ 

 
Zápisnica 

Zápisnica z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré  sa  konalo  
dňa 18. 9. 2015 

___________________________________________________________________________ 
Prítomní:  
 

P. č.  Meno  Priezvisko  Titul  Funkcia  
1.  Marek  Nosko Ing.  Starosta 
2.  Ján  Kvetko  Poslanec 
3.  Ján Tóth  Poslankyňa 
4.  Adriana Hrivnaková Mgr. Poslankyňa 
5.  Ján Kvetko Mgr. Poslankyňa 
6.  Mária Jankovičová Ing.  Poslankyňa 
7.  Helena Tomšíková  Kontrolór 
8.  Andrea Toporová Mgr. Zapisovateľka 

 
 
Program:  

1. Zahájenie 
2. Voľba zapisovateľa 
3. Voľba overovateľov  zápisnice 
4. Voľba návrhovej komisie 
5. Plnenie prijatých uznesení 
6. Schválenie súborného stanoviska k ÚPN obce  
7. Schválenie zmeny poplatku za CVČ 
8. Schválenie zvýšenia stravného poplatku 
9. Prerokovanie listu okresnej prokuratúry 
10. Schválenie postupu prípadnej kúpy budovy súčasnej MŠ a pozemku 

pre výstavbu oddychovej zóny od rímskokatolíckej cirkvi 
11. Schválenie spoluúčasti na výstavbe novej MŠ 
12. Diskusia 
13. Rôzne 
14. Schválenie uznesenia 
15. Záver 
 

 

Bod č. 1: Zahájenie 

Starosta obce privítal prítomných a oboznámil ich s programom, opýtal sa OZ na 
návrhy k programu. 



 

 

Poslankyňa Ing. Jankovičová navrhuje zaradiť do programu prehodnotenie "Zásad 
nakladania s finančnými prostriedkami obce Muránska Dlhá Lúka". 
Poslanec Tóth  navrhuje opätovne zaradiť do programu úpravu  platu starostovi obce od 
1.9.2015. 
 
Starosta obce dal hlasovať o doplnenom  programe obecného zastupiteľstva.  
 
Hlasovanie  
Za: p. Kvetko, p. Mgr. Kvetko, p. Mgr. Hrivnaková, p. Ing. Jankovičová, p.Tóth,  
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Program  schválený s doplnenými bodmi „Prehodnotenie zásad nakladania s finančnými 
prostriedkami obce Muránska Dlhá Lúka “ a  „Úprava platu starostu obce  od 1. 9. 2015 “. 
 
 
Bod. č. 2: Voľba zapisovateľa 
Starosta  obce Ing. Nosko navrhol ako zapisovateľku  prítomnú p. Toporovú. 
 
Hlasovanie  
Za: p. Kvetko, p.Mgr. Hrivnaková, p. Tóth,  
Proti: Mgr. Kvetko, Ing. Jankovičová 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Zapisovateľka  Mgr. Andrea Toporová  schválená. 
 
Návrhy poslancov k zápisnici a zvukovému záznamu: 
 
Poslankyňa Mgr. Hrivnáková navrhla nahrávanie zasadnutia obecného zastupiteľstva, ako aj  
uchovanie zvukového záznamu pre potreby zapisovateľa a overovateľov zápisnice, po overení 
zápisnice a schválení uznesení zvukový záznam znehodnotiť. 
 
Hlasovanie: 
Za:  p. Tóth, p. Mgr. Hrivnáková 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: p. Kvetko, p. Ing. Jankovičová, p. Mgr. Kvetko 
 
Poslankyňa Ing. Jankovičová navrhla nahrávanie zasadnutia obecného zastupiteľstva, ako aj 
zverejnenie na internetovej stránke obce. 
 
Za: p. Mgr. Kvetko, p. Kvetko , p. Ing. Jankovičová 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: p. Tóth, p. Mgr. Hrivnáková 
 
Návrh poslankyne Ing. Jankovičovej bol odsúhlasený a od budúceho zastupiteľstva bude  
zabezpečované nahrávanie zastupiteľstva, ako aj zverejnenie na internetovej stránke obce. 
 
 
 
 



 

 

Bod č. 3 Voľba overovateľov zápisnice 
  
Starosta obce Ing. Nosko navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Mgr. Kvetka a  Mgr. 
Hrivnakovú. 
 
Hlasovanie  
Za: p. Ing. Jankovičová, p. Kvetko, p. Tóth 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
Nehlasovali: Mgr. Kvetko, Mgr. Hrivnaková 
 
 
Overovatelia zápisnice schválení poslanci Mgr. Kvetko  a Mgr. Hrivnaková. 

Bod č. 4: Voľba návrhovej komisie  

Starosta obce Ing. Nosko navrhol do návrhovej  komisie poslancov Ing. Jankovičovú a Tótha. 
 
Hlasovanie  
Za: p. Kvetko, p. Tóth, p. Mgr. Hrivnaková, p. Ing. Jankovičová, p. Mgr. Kvetko  
Proti:  0 
Zdržal sa hlasovania: 0  
 
Do návrhovej komisie schválení: p. Ing. Jankovičová  a p.  Tóth.   
 
Bod č. 5  Plnenie prijatých uznesení 
 
Starosta obce  oboznámil prítomných s plnením uznesení z minulého zasadania OZ. 
 
Uznesenie č. 38/10/7/2015 – neschválené rozpočtové opatrenie č.2 a č. 3 
Uznesenie č. 39/10/7/2015 – schválené 
Uznesenie č. 40/10/7/2015 – schválené  
Uznesenie č. 41/10/7/2015 - neschválené  
Uznesenie č. 42/10/7/2015 – neschválené 
Uznesenie č. 43/10/7/2015 –  schválené 
Uznesenie č. 44/10/7/2015 -  schválené 
Uznesenie č. 45/10/7/2015 - berie na vedomie 
 
Bod č. 6 Schválenie súborného stanoviska k ÚPN obce 
 
Starosta obce preposlal poslancom podklady k ÚPN  a žiada o vyjadrenie poslancov k ÚPN. 
 
Poslanec Mgr. Kvetko,  z dôvodu obsiahleho  materiálu, nemá dostatočne tieto podklady 
preštudované, ale vie, že vyšší počet obyvateľov nesúhlasí s ÚPN. Podal návrh, aby sa do 
budúceho zastupiteľstva zvolalo stretnutie občanov obce k vyjadreniu sa k ÚPN, hlavne tých, 
ktorých sa to dotýka. Poslankyňa Ing. Jankovičová súhlasí s návrhom poslanca Mgr. Kvetka 
a dodáva, že by bolo vhodné, aby všetky podklady k ÚPN boli zverejnené na internete ako aj 
vo výveske obce. 



 

 

Starosta obce povedal, že všetci občania, ktorí mali záujem, boli oboznámení s ÚPN, ale 
súhlasí s ďalším stretnutím s občanmi Muránskej Dlhej Lúky.  
Poslankyňa Mgr. Hrivnaková  súhlasí so stretnutím občanov vo vyhradený čas, s veľkou 
mapou a dostatočným vysvetlením. 
 
Návrh: Poslanec Mgr. Kvetko zabezpečí stretnutie občanov a bude viesť toto stretnutie – 
pripomienkovanie ÚPN – k dispozícii sála KD k  premietnutiu podkladov. 
 
Hlasovanie 
Za: p. Kvetko, p. Tóth, p. Mgr. Hrivnaková, p. Ing. Jankovičová, p. Mgr. Kvetko 
Proti: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Tento bod sa z programu vypúšťa, z dôvodu ďalšieho pripomienkového konania k ÚPN pod 
vedením poslanca Mgr. Kvetka  
 
Bod.č. 7 Schválenie zmeny poplatku za CVČ 
 
Starosta obce uviedol, že dostal požiadavku na zvýšenie poplatku v CVČ na 100 €.   
Momentálne obec prispieva 80 €/ rok / dieťa na základe uznesenie č. 129 z  9. 4. 2013  
a myslí si, že táto suma by sa nemala zvyšovať. 
Poslanec Tóth nesúhlasí s navýšením poplatku a kontrolórka upozorňuje, že v prípade 
schválenia zvýšenia poplatku sa  musí zmeniť aj  záväzné nariadenie obce. 
 
Starosta  nedal hlasovať  OZ, pretože sa poslanci dohodli, že nebudú zvyšovať poplatok do 
CVČ. 
 
 
Bod č. 8: Schválenie zvýšenia stravného poplatku 
 
Starosta obce oboznámil prítomných s obsahom listu zo dňa 11.9. 2015, zo Súkromnej 
strednej odbornej školy v Revúcej, ohľadom priestorov jedálne - prenájmu, zmluva 
o zabezpečovaní stravy.   Škola žiada navýšenie a to z dôvodu prevážania stravy a 
tým zvýšených nákladov na  stravnú jednotku takto: 1,95 € - dieťa, 2,20 € dospelí. Po 
osobnom stretnutí riaditeľka školy znížila cenu stravnej jednotky u detí a to na 1,75 €. 
Starosta sa obrátil na právničku a s jej odpoveďou oboznámil obecné zastupiteľstvo. Pre neho 
ich výpoveď z nájmu nie je dostatočne relevantná výpoveď, ide o nedostatočné vysvetlenie, 
špecifikáciu navýšenia. Podal návrh na riešenie tejto situácie - ukončenie nájmu so školou 
alebo zvýšenie stravnej jednotky, z 1,50 € na 1,75 €. 
Poslankyňa Ing. Jankovičová uviedla, že zmluva je neplatná,  vytkla starostovi, že cca v máji 
2015 starosta poslal po kuchárke výpoveď z nájmu riaditeľke, prečítala list s COOP Jednota 
kvôli nedostatkom na dvore a neriešenia danej situácie zo strany starostu. Má zabezpečiť 
podľa čl.5 v zmluve správny a bezpečný chod, základné hygienické zásady. Škola právne rieši 
danú situáciu s JUDr. Jankovičom, strava je zabezpečená tak,  že sa varí v priestoroch jedálne 
v Revúcej. Riaditeľka rozhodla a aj bez platnej zmluvy  škola neprestala variť pre deti. 
Starosta oponuje, že sa osobne stretol s Ing. Badínovou a navrhol, aby škola samostatne 
zabezpečovala prenájom kuchyne. Z jej strany nebolo žiadne vyjadrenie.  Poslankyňa Ing. 
Jankovičová poznamenala, že stravné by sa mohlo navýšiť na 1,75 €. 
Poslankyňa Mgr. Hrivnaková nechce, aby deti prišli o teplú stravu. Doteraz škola neplatila 
elektrinu, energie, škola nemala žiadne  režijné náklady a to  z dôvodu ústretovosti obce. 



 

 

Momentálne  sa škola s obcou Muránska Dlhá Lúka nevie dohodnúť na cene stravnej 
jednotky pre deti.  
Poslanec Tóth sa opýtal koľko obedov sa varí v jedálni v Revúcej, poslankyňa Ing. 
Jankovičová nevie, aj keď je zástupkyňou riaditeľky školy.  
Poslancom sa nepáči navýšenie stravnej jednotky  za deti. 
Občan Vrtiš sa hlásil  k slovu a chce vedieť, kde je problém, ako to vzniklo – má svoje 
stanovisko k tomuto problému. Výmena názorov starosta vs občan Vrtiš. Občan Vrtiš 
vysvetľuje ako fungovala kuchyňa a  cukráreň predtým. 
Starosta opätovne požiadal o vyjadrenie poslancov k riešeniu stravy, navýšenie – kto a či obec 
bude doplácať, prípadne  zabezpečenie nového dodávateľa stravy. 
Poslankyňa Ing. Jankovičová predkladá návrh 1,75 € za stravu pre dieťa a dáva na prezretie 
návrh zmluvy zo školy, ale  s platnosťou od 1. 9. 2015 – teda spätne. Ak neodsúhlasia túto 
zmluvu škola, v pondelok  21. 9. 2015, prestane variť a deti ostatnú bez stravy. 
Starosta sa vyjadril, že riaditeľka súhlasila s prechodným obdobím. Poslankyňa Mgr. 
Hrivnáková sa spýtala, na koho strane je poslankyňa Ing. Jankovičová, či na strane obce alebo 
školy – riešenie zaujatosti. 
Poslanec Mgr. Kvetko navrhuje aby sa zmluva podpísala a v prípade potreby a možnosti 
iného riešenie ukončiť túto zmluvu dohodou. Starosta oponuje, že či je záruka, že bude 
výpoveď akceptovaná oboma stranami. 
Starosta sa opätovne pýtal, či súhlasia poslanci s navýšením alebo nie, ide o to kto bude 
doplácať rozdiel za zvýšenie stravnej jednotky. 
Poslanec Tóth položil otázku, prečo kuchyňa v Revúcej používa zariadenie kuchyne OÚ 
Muránskej Dlhej Lúky. 
Poslanec Kvetko sa prihlásil o slovo a opýtal sa starostu, či by vedel zabezpečiť inú firmu na 
varenie, kde by bola stravná jednotka nižšia –  pokúsi sa. Poslankyňa Ing. Jankovičová vidí 
momentálne  len cestu v navýšení stravnej jednotky.  
Starosta podal  návrh, aby sa uskutočnilo výberové konanie na nového dodávateľa stravy, ak 
sa nenájde lepší,  nižšia cena, lepšia ponuka do konca septembra, zmluvu uzavrie  so školou. 
Momentálne nesúhlasí s  podpisom zmluvy so školou. 
 
Návrh: Výberové konanie na nového dodávateľa stravy, kde bude cena nižšia. 
 
Za: p. Kvetko, p. Tóth, p. Mgr. Hrivnáková  
Proti:  
Zdržal sa hlasovania:  
 
Návrh : Navýšenie stravnej jednotky na 1,75 € 
 
Za: p. Ing. Jankovičová 
Proti: p. Kvetko, p. Toth, p. Mgr. Hrivnaková 
Zdržal sa hlasovania: p. Mgr. Kvetko 
 
Starosta zabezpečí -  vypíše súťažné podmienky pre výberové konanie na nového dodávateľa 
stravy – okamžite prečítal súťažné podmienky, spôsob výberu – odsúhlasí obecné 
zastupiteľstvo. 
 
 
 
 
 



 

 

Bod č. 9 Prerokovanie listu okresnej prokuratúry 
 
Všetci poslanci dostali list z  okresnej prokuratúry, ohľadom podnetu občana Jankoviča 
z dôvodu nezlučiteľnosti výkonu postu starostu a predsedu Združenia majiteľov lesov obce 
Muránska Dlhá Lúka,  boli ním teda dostatočne oboznámení. Starosta ho na požiadanie 
prečítal. 
Poslanec Mgr. Kvetko sa vyjadril, že sa mu nepáči, prečo ho prokurátor požiadal 
o preskúmanie zákona č. 369 a č.357. 
Kontrolórka obce  prečítala čo ukladá starostovi zo zákona, čo je nezlučiteľné s výkonom 
práce starostu. Navrhuje, aby sa prokurátorovi  odpísalo, nech sa vyjadri on, prokurátor  je na 
to dostatočne kompetentný. 
OZ berie  sa na  vedomie, poslanci nie sú kompetentní vyjadrovať  sa k zákonom.   
 
 
Bod č. 10 Schválenie postupu prípadnej kúpy budovy súčasnej MŠ a pozemku pre 
výstavbu 
 
Starosta obce informuje o liste Rímsko-katolíckej cirkvi ohľadom výpovede zmluvy z nájmu 
o nebytových priestorov k 31.8.2015.  
Starosta obce navrhol prijatie uznesenia aby sa výpoveď z nájmu stiahla späť do ukončenia 
zmluvy, s tým že sa bude obec snažiť získať prostriedky z eurofondov na opravu bývalej 
školy. 
 
Hlasovanie: 
Za: p. Kvetko, p. Tóth, p. Mgr. Hrivnaková, p. Ing. Jankovičová, p. Mgr. Kvetko , 
Proti: 0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Prijatý návrh uznesenia, výpoveď z nájmu bude stiahnutá. 
 
Bod č. 11 Schválenie spoluúčasti na výstavbe novej MŠ 
 
Starosta oboznámil OZ, že obec požiadala o dotáciu na výstavbu novej materskej školy, kde 
by bolo možné umiestniť 22 detí, boli sme úspešní a peniaze  obec dostala:   85 tis. na kapit. 
výdavky (postavenie horná stavba - kontajnery), na výstavbu bolo deklarované obcou 26 650 
€, viazanosť na spoluúčasť - 5 % určené projektom, na vybavenie MŠ, starosta zabezpečil 
zníženie tejto sumy verejným obstarávaním na 12 tis. €. ( 19 tis. € zaplatí Ministerstvo 
školstva, obec 950 € - stoly, stoličky, lehátka; zvyšná časť spoluúčasti : 10 200 €- základové 
pásy, 2 500 € - vodovodná prípojka, 4 800 € - kanalizačná prípojka, 6 200 € elektrická 
prípojka, 2 000 € projektová dokumentácia – už zaplatená).  
Poslanec Mgr. Kvetko sa opýtal  prečo, ako, kedy a za akých podmienok požiadal o dotáciu 
na škôlku, bez oboznámenia OZ. OZ o tomto nikdy nehlasovalo. Chce vedieť prečo nijako 
neoznámil poslancom , že požiadal o dotáciu, a prečo konal sám bez upovedomenia OZ.  
Bolo potrebné nejaké uznesenie? Starosta odpovedal, že nebolo potrebné uznesenie 
zastupiteľstva.   Riešenie zaradenia obce do siete škôl a školských zariadení bolo 
prejednávané a odsúhlasené na marcovom zasadnutí. Podrobnejšie informácie mal starosta 
pripravené na zastupiteľstvo v júli, ale z dôvodu rušného zasadnutia, pozabudol oboznámiť 
poslancov s materiálmi a rozpočtom na škôlku, za čo sa prítomným ospravedlnil. 



 

 

Poslanec Mgr. Kvetko sa opýtal ako  a z akých peňazí bola uhradená faktúra medzi OÚ 
Muránska Dlhá Lúka a zhotoviteľom CAPA s.r.o. na spracovanie projektovej dokumentácie, 
považuje to za hrubé porušenie finančnej disciplíny. 
Starosta sa opýtal poslanca Mgr. Kvetka, že či je proti tomu aby bola postavená škôlka pre 
deti, ktoré sa  bez vzdelávania  nevedia  správať, nepoznajú základné hygienické návyky, 
nehovoria slovenským jazykom. 
Poslanec Mgr. Kvetko nesúhlasí s postavením novej škôlky, pretože si myslí, že sú iné 
dôležité  veci, na ktoré je potrebné  sa sústrediť  – bezpečnosť, chodníky, ..., merače rýchlostí. 
Poslankyňa Ing. Jankovičová si nemyslí, že je potrebná nová škôlka, a čuduje sa prečo 
fungujú dve riaditeľky v MŠ, kto je zriaďovateľ MŠ, kto ju schválil, obvinila starostu 
z klamstva, že ich neoboznámil  s výstavbou škôlky, nepáči sa jej informovanosť zo strany 
starostu, tvrdí, že jeho konanie nie je so zásadami nakladania s finančným rozpočtom  obce. 
Opýtala sa z čoho bude platiť riaditeľku a učiteľku novej škôlky. 
Občianka Ficeriová, nesúhlasí s ďalšou škôlkou, podľa nej nie je potrebná, nesúhlasí 
s predajom bývalej školy.  Navrhla,  prečo sa škola neprerobí na škôlku, starosta odpovedal, 
že  nie sú postačujúce priestory (kapacita). Poslankyňa Ing. Jankovičová  momentálne 
nesúhlasí s výstavbou škôlky - žiadne prijatie dotácie, spoluúčasti.  Nastala hlučná diskusia. 
Starosta navrhol, že na budúcom zasadnutí predloží všetky materiály na zabezpečovanie, 
vyplatenie škôlky,  projektovú dokumentáciu, poslanci nesúhlasia. Poslankyňa Ing. 
Jankovičová, povedala, že nechce, aby sa to ďalšie 2 týždne naťahovalo, pretože si myslí, že 
za toto obdobie urobí starosta svoje kroky, ktoré vyhovujú jemu a preto chce, aby sa to 
uzavrelo dnes.  Opäť hlučná diskusia, poslanec Mgr. Kvetko poprosil prítomných, aby si 
nevytýkali osobné záležitosti. 
 
Návrh starostu:  Tento bod stiahnuť z dnešného jednania a starosta pripraví do budúceho 
zastupiteľstva  kompletnú žiadosť za modulovú  školu. 
 
Hlasovanie: Neprebehlo riadne hlasovanie 
Za: 
Proti:  
Zdržal sa hlasovania:  
Návrh neodsúhlasený. 
 
Odsúhlasenie spoluúčasti obce na výstavbe materskej školy 
 
Hlasovanie: 
Za :  
Proti: p. Kvetko, p. Mgr. Kvetko, p. Ing. Jankovičová 
Zdržal sa hlasovania: p. Mgr. Hrivnaková, p.Tóth 
 
Spoluúčasť na výstavbe novej modulovej materskej školy neschválená.  
 
Bod č. 12 Prehodnotenie "Zásad nakladania s finančnými prostriedkami obce 
Muránska Dlhá Lúka" 
Poslankyňa Ing. Jankovičová navrhla zaradiť do programu prehodnotenie "Zásad nakladania 
s finančnými prostriedkami obce Muránska Dlhá Lúka". 
Poslankyňa Ing. Jankovičová  vytkla starostovi nezverejňovanie zmlúv a faktúr na internete 
a požiadala kontrolórku obce  o jej názor. 



 

 

Kontrolórka obce odpovedala, že zmluvy sú na internete.  Faktúry nie sú, a je povinnosťou 
obce zverejňovať ich  30  dní po úhrade. Uložila starostovi termín zverejnenia faktúr za rok 
2015 do 31.10 2015. 
Poslankyňa Ing. Jankovičová má výhrady k vyplácaniu faktúr  bez oboznámenia OZ a podala 
návrh na zníženie nakladania s finančnými prostriedkami starostom  z 5000 € na 500 €, 
v ojedinelých prípadoch, všetky faktúry, ktoré sú zmluvne a rozpočtovo ošetrené  sa môžu 
uhrádzať bez súhlasu zastupiteľstva. Uvádza, že starosta nerozpráva a nekomunikuje 
s poslancami a týmto ho chcú donútiť k spolupráci  s poslancami.  
Poslanec Mgr. Kvetko  má výhrady k spolupráci medzi starostom a OZ, trvá na oznamovaní 
o všetkých činnostiach, konaniach, aktivitách, zmluvách, na  spolupráci. 
 
Ing. Jankovičová podala návrh na zmenu v nasledovných bodoch: 
 

- V ojedinelých a naliehavých prípadoch môže starosta bez súhlasu obecného 
zastupiteľstva použiť finančné prostriedky v jednotlivom prípade do výšky 500 €. 
( z pôvodných 5000 €). 

 
- Starosta bude oprávnený samostatne realizovať: presuny rozpočtových 

prostriedkov v rámci rozpočtu, pokiaľ je zrejmé, že ide o plnenie naliehavých 
úloh do výšky 500€. ( z pôvodných 5000 €). 

 
Starosta nesúhlasí. 
 
Hlasovanie 
Za : p. Ing. Jankovičová, p. Mgr. Kvetko, p. Mgr. Hrivnaková, p. Tóth, p. Kvetko 
Proti: 
Zdržali sa: 
 
Bola schválená zmena v "Zásadách nakladania s finančnými prostriedkami obce Muránska 
Dlhá Lúka". 
 
 
Bod č. 13  Úprava platu starostovi od 1.9.2015 
 
Poslanec  Tóth podal návrh na úpravu platu starostovi obce od 1.9.2015. 
 
Starosta citoval zo zákona o platových podmienkach starostov a tiež prečítal list právnika 
ZMOS ohľadom platov starostov. Uviedol aj stanovisko JUDr. Prča, - spätne nie je  možné 
siahnuť na plat – uznesenie predchádzajúce nebolo zrušené, takže platí to čo bolo. 
Poslanec  Tóth  podal  návrh  na  príplatok  k  základnému  platu  45 % , tak ako bolo doteraz; 
Poslankyňa Ing. Jankovičová sa opýtala za čo  je odmena – navýšenie  základného platu, 
pretože nie je spokojná  s prácou starostu, svojvoľne uzatvára zmluvy alebo ich ruší, výberové 
konania nie sú vopred verejne vyhlásené, fakturácia jednému dodávateľovi viackrát za deň,  
vytkla mu nespoluprácu, rôzne chyby, neoznamovanie organizačnej štruktúry, žiadny 
organizačný poriadok,  neoznamuje personálne zmeny, nedodržiavanie zákona č. 546, 
nerešpektovanie ľudí - návrh 0%, ak bude vidieť zmenu v komunikácii, nemá problém dať 
vysoké percentá; 
Mgr. Kvetko – stotožňuje sa plne s názorom Ing. Jankovičovej, ale vidí aj dobré veci v práci 
starostu – návrh -  0%;  
Poslanec Kvetko – zdržal sa hlasovania; 



 

 

Mgr. Hrivnáková – návrh 45% príplatok základnému platu. 
 
Návrh 45% príplatku k základnému platu 
 
Za : p. Tóth, p. Mgr. Hrivnaková 
Proti: p. Ing. Jankovičová, p. Mgr. Kvetko 
Zdržal sa hlasovania: p. Kvetko 
 
Hlasovanie neplatné,  uznesenie nebolo prijaté žiadne. 
 
Bod č.14  Diskusia 
 
Občan Vrtiš požiadal o stretnutie všetkých občanov, kde by sa skutočne  prerokovalo Územné 
plánovanie, pretože si myslí, že na doterajších stretnutiach nebolo dostatočne oboznámené 
o koncepcii ÚPN. 
Poslankyňa Mgr. Hrivnaková  poďakovala všetkým za  dobrý návrh k ÚP,  pretože na základe 
ďalšieho navrhovaného  stretnutia, pripomienkovania  sa bude určite lepšie rozhodovať 
poslancom, ako majú zahlasovať o ÚPN. 
Rušná diskusia. 
 
Bod č. 15 Rôzne 
 
Poslankyňa Ing. Jankovičová podá na budúcom zasadnutí návrh na pravidlá zverejňovania 
informácii na internetovej stránke obce (návrh odovzdala p. Mgr. Hrivnákovej, p. Tóthovi). 
Občan Vrtiš sa opýtal, odkiaľ je bežec za Muránsku Dlhú Lúku, pretože nie je z Muránskej 
Dlhej Lúky. Je členom ŠK Muránska  Dlhá  Lúka,  poslanci odsúhlasili  na fungovanie ŠK 
500 €. Aj keď nie je občanom Muránska Dlhá Lúka dosahuje veľmi pekné výsledky 
a reprezentuje obec. 
Poslankyňa Mgr. Hrivnaková podala návrh  na odstránenie kontajnerov spred kostola 
a opýtala sa, kde by mohli byť umiestnené. Poslanec Tóth takisto upozornil na kontajner pri 
autobusovej zastávke. 
Poslankyňa Ing. Jankovičová žiada kontajner v časti obce „Kapustníce“. Nastala hlučná 
diskusia. 
 
Ing. Nosko podal návrh na odkúpenie priestorov COOP Jednota Revúca, dohodne sa na 
stretnutí a jednaní ohľadom odkúpenia priestorov - berieme na vedomie.  
 
P. Mgr. Kvetko upozornil na podpísanie zmluvy – audit - počas PN. Podpísaná bola v čase 
vychádzok. 
 
Bod č. 16 Schválenie uznesenia 
Návrhová komisia prečítala návrh uznesení. 
 

1. OZ schvaľuje doplnený program obecného zastupiteľstva obce Muránska 
Dlhá Lúka 

2. OZ schvaľuje za  zapisovateľku  Mgr. Toporovú  
3. OZ schvaľuje nahrávanie obecného zastupiteľstva, ako aj zverejnenie na 

internetovej stránke obce 
4. OZ schvaľuje overovateľov poslancov Mgr. Hrivnakovú, Mgr. Kvetka 
5. OZ schvaľuje návrhovú komisiu poslancov  Ing. Jankovičovú, p. Tótha 



 

 

6. OZ poveruje poslanca Mgr. Kvetka na verejné stretnutie občanov k ÚPN 
7. OZ  nezmenilo sumu poplatku CVČ,  zostáva v pôvodnej sume 80 € 
8. OZ schvaľuje vyhlásenie výberového  konania na zabezpečovanie stravy vo 

vlastnej kuchyni v terajšej cenovej relácii, príp. nižšej 
9. OZ berie na vedomie - informácie o liste z  Okresnej prokuratúry – JUDr. Prč. 
10. OZ  schvaľuje stiahnutie výpovede z nájmu budovy Materskej školy 

v Muránskej Dlhej Lúke  
11. OZ neschvaľuje  spoluúčasť obce na výstavbu MŠ 
12. OZ schvaľuje zmenu v "Zásadách nakladania s finančnými prostriedkami 

obce Muránska Dlhá Lúka" a to v nasledujúcich bodoch: 
- V ojedinelých a naliehavých prípadoch môže starosta bez súhlasu obecného 

zastupiteľstva použiť finančné prostriedky v jednotlivom prípade do výšky 500 €. 
( z pôvodných 5 000 €). 

 
- Starosta bude oprávnený samostatne realizovať: presuny rozpočtových 

prostriedkov v rámci rozpočtu, pokiaľ je zrejmé, že ide o plnenie naliehavých 
úloh do výšky 500 €. ( z pôvodných 5 000 €). 
 

13. OZ berie na vedomie stretnutie starostu s vedením COOP Jednota Revúca 
ohľadom odkúpenia priestorov. 

 
Starosta obce dal o návrhu hlasovať. 
 
Hlasovanie  
Za: p. Ing. Jankovičová, p. Mgr. Kvetko, p. Mgr. Hrivnaková, p. Tóth, p. Kvetko 
Proti:  0 
Zdržal sa hlasovania: 0 
 
 
Bod č.17 Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
18. 9. 2015 
 
 
Overovatelia  
 
Mgr. Ján Kvetko ...................................... 
 
Mgr. Adriana Hrivnáková ......................................  
    
 
 
 
                                                                                                            Ing. Marek Nosko 
       starosta obce 
 



 

 

Obec Muránska Dlhá Lúka 
_________________________ 

U z n e s e n i e 
z mimoriadneho obecného zastupiteľstva v Muránskej Dlhej Lúke, 

ktoré sa konalo dňa 18. 09. 2015 
________________________________________________________ 

K bodu 1.: Zahájenie 

 
 

Uznesenie č. 45/18/9/2015 
 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
schvaľuje 

doplnený program obecného zastupiteľstva obce Muránska Dlhá Lúka 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 2.: Voľba zapisovateľa 

 
Uznesenie č. 46/18/9/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

schvaľuje 
 

zapisovateľa obecného zastupiteľstva obce Muránska Dlhá Lúka Mgr. Toporovú 
 
 
 
 
 

Uznesenie č. 47/18/9/2015 
 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

schvaľuje 
nahrávanie obecného zastupiteľstva, ako aj zverejnenie na internetovej stránke 

obce 
 
 
 

Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 



 

 

K bodu 3.: Voľba overovateľov zápisnice 

 
Uznesenie č. 48/18/9/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

schvaľuje 
 

za overovateľov zápisnice Mgr.  Jána Kvetka a Mgr.  Adrianu Hrivnakovú  
 
 
 
 
 

  
 
 
 

 
 
 
Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 4.: Voľba návrhovej komisie 

 
Uznesenie č. 49/18/9/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

schvaľuje 
 

do návrhovej komisie  Ing. Máriu Jankovičovú  a Jána Tótha  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 



 

 

K bodu 6.: Schválenie súborného stanoviska k ÚPN obce 

Uznesenie č. 50/18/9/2015 
 

 
Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 

 
poveruje 

 
Mgr. Jána Kvetka na verejné stretnutie občanov Muránskej Dlhej Lúky k ÚPN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 



 

 

K bodu 7.: Schválenie zmeny poplatku za CVČ 

 

Uznesenie č. 51/18/9/2015 
 

 
Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 

 
nezmenilo 

 
sumu poplatku za CVČ, zostáva v pôvodnej sume 80 € 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 8.:  Schválenie zvýšenia stravného poplatku 

 
Uznesenie č. 52/18/9/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

schvaľuje 
 

vyhlásenie výberového  konania na zabezpečovanie stravy vo vlastnej 
kuchyni v terajšej cenovej relácii, príp. nižšej 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 9.:  Prerokovanie listu okresnej prokuratúry 

 
Uznesenie č. 53/18/9/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

berie na vedomie 
 

informácie o liste  z Okresnej prokuratúry – JUDr.Prč 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 10.: Schválenie postupu prípadnej kúpy budovy súčasnej MŠ a pozemku 
pre výstavbu oddychovej zóny od rímskokatolíckej cirkvi 

Uznesenie č. 54/18/9/2015 
 

 
Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 

 
schvaľuje 

 
stiahnutie výpovede z nájmu budovy Materskej školy v Muránskej Dlhej Lúke 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 11.:  Schválenie spoluúčasti na výstavbe novej MŠ 

 
Uznesenie č. 55/18/9/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

neschvaľuje 
 

spoluúčasť obce na výstavbe MŠ 
 
 

 
 
 
 
Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 12.:  Prehodnotenie "Zásad nakladania s finančnými prostriedkami obce 
Muránska Dlhá Lúka 

 
Uznesenie č. 56/18/9/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

schvaľuje 
 zmenu v "Zásadách nakladania s finančnými prostriedkami obce Muránska Dlhá 

Lúka" a to v nasledujúcich bodoch: 
- V ojedinelých a naliehavých prípadoch môže starosta bez súhlasu obecného 
zastupiteľstva použiť finančné prostriedky v jednotlivom prípade do výšky 500 €. ( 
z pôvodných 5 000 €). 
 
-  Starosta bude oprávnený samostatne realizovať: presuny rozpočtových prostriedkov 
v rámci rozpočtu, pokiaľ je zrejmé, že ide o plnenie naliehavých úloh do výšky 500 €. 

 ( z pôvodných 5 000 €) 
 
 

 
 
 
 
Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

K bodu 15.:  Rôzne 

 
Uznesenie č. 57/18/9/2015 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Muránskej Dlhej Lúke 
 

berie na vedomie 
 

stretnutie  starostu obce s vedením COOP Jednota Revúca ohľadom odkúpenia 
priestorov 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia 
 
Mgr. Ján Kvetko   ................................ 
 
Mgr. Adriana Hrivnaková ................................. 

 
 
 
 
 
 
 

___________________________ 
                                                                                           Ing. Marek Nosko 

                                                                                         starosta obce 
 
 


